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Zápisnica č. 7/2023 
 

ZO ZASADNUTIA KOMISIE ŠPORTU 
11.09.2023 

Zasadacia miestnosť miestneho úradu 
Pri kríži 14, 841 02 Bratislava 

 
 

 
Prítomní: Mário Borza, Jozef Petrovský, Marián Bohunský, Štefan Gubrica, Andrej Vlk, 
Branislav Javorek 
Neprítomní: Branko Semančík, Emanuel Rehák, Pavol Jančovič, Richard Šafarik, Peter 
Hanulík, Radek Šatka – tajomník komisie športu 
Ospravedlnení: Branko Semančík, Pavol Jančovič, Richard Šafárik, Radek Šatka 
Neospravedlnení: Emanuel Rehák, Peter Hanulík 
 
Hostia: Marian Takács 
 
 
Začiatok 17.00 hod.,  ukončenie 18.15 hod. 
 
Program: 
1. Otvorenia a privítanie členov komisie 
2. Zhodnotenie športových podujatí v mesiaci Jún, Júl, August 2023 
3. Pripravované športové podujatia na September 2023 
4. Galavečer – aktualizácia kategórií ocenených podľa oblastí 
5. Spracovanie podnetov na návrh rozvoja športovej infraštruktúry 
6. Rôzne 
7. Záver 
 
K bodu 1 
Predseda komisie Mário Borza privítal všetkých prítomných členov a hosťa a oboznámil členov 
komisie s návrhom programu. Následne dal predseda komisie o programe hlasovať. 
 
Hlasovanie:       prítomní: 6         za:  6          proti: 0           zdržal sa: 0 
 
 
Stanovisko komisie: 
Členovia Komisie športu návrh programu jednohlasne schválili.  
 
 
K bodu 2 
Vzhľadom k neprítomnosti tajomníka komisie pána Radeka Šatku, predseda komisie 
informoval členov komisie o uskutočnených športových podujatiach v mesiaci Jún, Júl, August 
2023 na základe poskytnutej informácie nasledovne:  

- Olympiáda pre MŠ Sokolikova 
- MDD Prekážková dráha 
- Plavecký maratón Rosnička  
- Prezentácia Dúbravských športových klubov (Čerešňový Juniales) 
- Retro deň Pekníkova 
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- Dúbravská atletická miniliga 
- Petang seniorov 
- Daj to do koša 
- Dúbravská jedenástka / FK Dúbravka štadión 

 
Informáciu zobrali členovia komisie na vedomie a vyslovili spokojnosť s ich organizáciou. Pán 
Marián Bohunský požiadal o podporu podujatia Olympiáda Materských škôl aj do budúcna. 
Pán Gubrica navrhol toto podujatie rozšíriť aj o futbalový turnaj Materských škôl. 
 
K bodu 3 
Vzhľadom k neprítomnosti tajomníka komisie pána Radeka Šatku, predseda komisie 
informoval členov komisie o pripravovaných športových podujatiach v mesiaci september: 
- Cez hody na schody 
- Beh mladých Dúbravčanov 
- Dúbravská atletická miniliga 
- Šach – hodový rapid v šachu 
- Bowling DBLS 5 
 
 
K bodu 4 
Bod otvoril predseda komisie pán Mário Borza. Vzhľadom k skúsenostiam z organizácie 
slávnostného podujatia Galavečer 2022 ako aj z predchádzajúcich ročníkov organizácie, 
požiadal členov o prehodnotenie jednotlivých kategórií za oblasť športu a potreby spracovania 
nových zásad oceňovania a doplnenie. Prehodnocovanie a  komunikácia bude prebiehať na 
ďalších zasadnutiach komisie športu.  
 
K bodu 5 
Tento bod otvoril predseda komisie pán Mário Borza, požiadal členov komisie o spracovanie 
vlastných návrhov možného rozvoja športovej infraštruktúry s možnosťou ich využitia aj 
v budúcom plánovaní a tvorbe rozpočtu na nasledovné obdobia. Táto výzva sa bude 
komunikovať aj na ďalšom zasadnutí komisie športu.  
 
K bodu 6 
V bode rôzne sa prihlásil o slovo člen komisie pán Marián Bohunský a navrhol možnosť zmeny 
miesta konania nasledujúcej komisie športu, ktorá sa má konať 9.10.2023 o 17,00 hod. Jej 
konanie navrhol v priestoroch Zimného štadióna Harmincova ( zasadačka hokejového klubu 
HOBA ) aj s možnosťou obhliadky priestorov zimného štadióna. Návrh komisia prijala.  
 
 
K bodu 7 
Na záver predseda poďakoval všetkým za spoluprácu a ukončil zasadnutie.  
 
 
 
Zapísal: Ing. Marián Bohunský                                                   Overil: Mário Borza 
                  člen komisie                                                                 Predseda komisie  
 
                                                             
 
Bratislava 11.9.2023 
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